
Obec Koberovy, Koberovy 102, 468 22 Železný Brod 

 

ZÁPIS 
ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Koberovy 

konaného dne 16. 4. 2019 

 

Místo:   Zasedací místnost při OÚ Koberovy 

Přítomni: Jindřich Kvapil, Petr Bína, Jaroslav Cvrček, Jan Holub, Karel Kořínek, Tomáš Mašek, Bohumil 
Paldus, Jiří Plíhal, Ing. Lukáš Rutkovský, Staša Kobrlová 

Omluveni:       Roman Brunclík   

 

Zahájení a schválení programu  
Pan starosta zahájil dnešní zasedání v 19:00 hodin a konstatoval, že zastupitelstvo se sešlo 
v usnášeníschopném počtu.  
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu pan starosta určil pana Petra Bínu a paní Stašu Kobrlovou. Zapisovatelkou 

ustanovil paní Bc. Moniku Sládkovou. 
 

Pan starosta seznámil zastupitele s programem zasedání a vyzval k hlasování o tomto programu. 

 

PROGRAM:  

1. Kontrola usnesení č. 3 

2. Schválení účetní závěrky MŠ  

3. Schválení účetní závěrky ZŠ 

4. Návrh na rozdělení zisku MŠ 

5. Návrh na rozdělení zisku ZŠ 

6. Zpráva o hospodaření obce Koberovy za r. 2018 

7. Zpráva finančního výboru 

8. Žádost o převod obecního majetku 

9. Přeložka sloupu ČEZ – výstavba chodníku 

10. Různé  

Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

1/ Kontrola usnesení 
Zastupitelstvo obce zkontrolovalo usnesení č. 3 ze dne 19. 2. 2019 tak, že jeho jednotlivé body pan starosta 
přečetl. Zároveň pan starosta podal informaci o plnění jednotlivých bodů minulého usnesení.  
 

Nikdo ze zastupitelů nevznesl námitku proti znění minulého zápisu, čímž bylo jeho znění schváleno.  

 

2/ Schválení účetní závěrky MŠ 

Zastupitelé projednali a schválili účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřská škola Koberovy za rok 
2018.  

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 



3/ Schválení účetní závěrky ZŠ 

Zastupitelé projednali a schválili účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola Koberovy za rok 2018.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

4/ Návrh na rozdělení zisku MŠ 

Zastupitelé projednali a schválili hospodářský výsledek příspěvkové organizace Mateřská škola Koberovy 
za rok 2018 ve výši 118.982,94 Kč a rozdělení zisku příspěvkové organizace. Zisk za rok 2018 bude celý 
převeden do rezervního fondu organizace. Pan starosta zastupitele seznámil z žádostí příspěvkové 
organizace o čerpání prostředků z rezervního fondu v celkové výši 131.000,- Kč. Zastupitelé čerpání 
rezervního fondu v uvedené výši schválili.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

5/ Návrh na rozdělení zisku ZŠ 

Zastupitelé projednali a schválili hospodářský výsledek příspěvkové organizace Základní škola Koberovy 
za rok 2018 ve výši 2.607,95 Kč a rozdělení zisku příspěvkové organizace. Zisk za rok 2018 bude celý převeden 
do rezervního fondu organizace. Pan starosta zastupitele seznámil z žádostí příspěvkové organizace o čerpání 
prostředků z rezervního fondu v celkové výši 2.607,95 Kč. Zastupitelé čerpání rezervního fondu v uvedené 
výši schválili.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

6/ Zpráva o hospodaření Obce Koberovy za rok 2018 

Zastupitelé projednali a schválili hospodaření obce za rok 2018. Zpráva o výsledku hospodaření bude součástí 
účetní závěrky obce za rok 2018.  
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

7/ Zpráva finančního výboru 

Finanční výbor se na svém zasedání zabýval nabídkou vložení peněz do investičního fondu spravovaného 
Investiční skupinou DRFG. Předseda finančního výboru pan Mašek zastupitele informoval o průběhu a 
výsledku jednání. Na základě dostupných informací finanční výbor nedoporučuje investovat na základě této 
nabídky. Důvody pro toto rozhodnutí jsou uvedeny v zápisu finančního výboru.  
Zastupitelé na základě doporučení finanční komise neschválili vložení peněz do investičního fondu 
spravovaného Investiční skupinou DRFG.     
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

8/ Žádost o převod obecního majetku 

Pan starosta zastupitele seznámil s žádostí  o prodej obecních pozemků p.p.č. 1910/2, 
k.ú. Besedice, o výměře 33m2 a p.p.č. 2776/2, k.ú. Besedice, o výměře 62m2. Pozemky těsně sousedí nebo 
jsou vklíněné do pozemků ve vlastnictví žadatelů.  Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo zveřejnění 
záměru prodeje p.p.č. 1910/2, k.ú. Besedice a prodeje p.p.č. 2779/2, k.ú. Besedice. Záměr prodeje bude 
zveřejněn na úřední desce obce.  

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

9/ Přeložka sloupu ČEZ – výstavba chodníku  

V souvislosti s projektováním nového chodníku (od  vyvstává možnost přeložky sloupu 
VO v majetku ČEZ . Zastupitelé projednali možnost přeložení sloupu o cca 1m, celkové 
náklady cca 117 tis. bez DPH a možnost stávající sloup nepřesouvat, průchozí plocha bude mezi sloupem a 
plotem dostatečná. ČEZ by byl schopen realizovat přeložku sloupu v roce 2021, obec by musela odsunout 



realizaci chodníku.  Zastupitelstvo obce přeložku sloupu nepožaduje. Pan starosta v tomto bodě zastupitele 
informoval o vyhotovení projektové dokumentace k chodníku a o celkovém rozpočtu na realizaci stavby.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

10/ Různé 

 

 Základní škola Koberovy – žádost o dotaci na rozdělení výuky 

Na OÚ Koberovy byla doručena žádost Základní školy Koberovy o poskytnutí finančního příspěvku 
na rozdělení výuky přírodovědných předmětů ve školním roce 2019/2020. Jednání zastupitelstva 
obce se zúčastnil ředitel Základní školy pan Petr Flégr a seznámil zastupitele s počtem žáků 
v jednotlivých třídách a možnostech spojení tříd na jednotlivé předměty. Zastupitelstvo obce 

projednalo a schválilo poskytnutí finančního příspěvku příspěvkové organizaci Základní škola 
Koberovy ve výši 126.240,- Kč na 5 hodin výuky, včetně rozpočtového opatření (navýšení výdajové 
části o 42.080,- pro rok 2019).  

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 Smlouva o uzavření věcného břemene - ČEZ  
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene a smlouvu o právu provést stavbu s ČEZ Distribuce, a.s. (zastoupena firmou Kollert Elektro 

s.r.o.). Jedná se o smlouvu č. IV-12-4015342/VB/002 – věcné břemeno na p. p. č. 3675, k. ú. Besedice, 

jednorázová náhrada za věcné břemeno ve výši 10.000,- Kč. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu 
k podpisu smlouvy o budoucí smlouvě.  

 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 Schválení poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro TJ Sokol Vrát 

Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo žádost o dotaci z rozpočtu obce podanou TJ Sokol Vrát 
ve výši 80.000,- Kč, včetně odpovídajícího rozpočtového opatření (navýšení výdajové části o 40.000,- 
Kč). TJ Sokol Vrát bude v letošním roce provádět rozsáhlou asanaci sokolovny. Zastupitelstvo 

pověřuje starostu k podpisu veřejnoprávní smlouvy.  
 
Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 Na základě místního šetření PČR upozorňuje, že jediný přechod pro chodce v obci nesplňuje současné 
platné normy ČSN a požaduje jeho přestavbu. Obec jedná s projektantem o vhodné nápravě. 
Zastupitelé byli seznámeni s navrhovanými variantami osvětlení přechodu pro chodce. 

 

 Na předchozím zasedání zastupitelstva obce byli zastupitelé informováni o plánovaných opravách 
krajských komunikací. Pan starosta doplnil aktuální informace – opravy bude provádět společnost 
Integra Liberec a.s., opravy započnou 6. 5. 2019, provoz na uzavírkách budou řídit semafory. KSSLK 
nabízí frézovaný asfalt za cenu 10,- Kč/t. Zastupitelé diskutovali o lokalitách, na kterých by se 
frézovaný asfalt dal využít ke zpevnění obecních cest a o lokalitách jeho uložení.   

 

 Pan starosta zastupitele informoval o návrhu komplexních pozemkových úprav, který je od tohoto 
týdne uložen k nahlédnutí na Obecním úřadě. Připomínky k tomuto návrhu je možné podávat 
do 14. 5. 2019. 

 

 Úřad práce ČR neschválil žádost Obce Koberovy o dohodu o vytvoření pracovních příležitostí v rámci 
veřejně prospěšných prací a poskytnutí příspěvku na dalšího pracovníka od 1. 5. 2019. V současné 
době má obec dva pracovníky technických služeb, z nichž jeden je zaměstnán na základě dohody s ÚP. 
Obec bude znovu žádat od 1. 7. 2019.   



 

 Pan starosta podal zastupitelům aktuální informace ohledně akcí:  
 

 výměna světel VO – vybrán zhotovitel 
 oprava fasády Kulturního domu – obec čeká na nabídku (rozpočet) 
 chodník kolem Mateřské školy – zpracována PD včetně rozpočtu. Došlo k navýšení odhadované 

částky.  Dle předložené nabídky dojde k  navýšení rozpočtu obce ve výdajové části o 250.000,- Kč. 
 

 Rozpočtové opatření č. 3  

Příloha – rozpočtové opatření č. 3/2019 

Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo Rozpočtové opatření č. 3 ve smyslu navýšení výdajů 
o 332.080,- Kč.  
 

Hlasovalo pro: 10 zastupitelů Proti: 0 zastupitelů        Zdrželi se: 0 zastupitelů 

 

 

Podklady ke všem bodům jednání zastupitelé obdrželi v příloze pozvánky na zasedání zastupitelstva, zaslané 
elektronickou poštou.  
 

Pan starosta dnešní zasedání ukončil ve 20:30 hodin. 

 

        

Petr Bína          Jindřich Kvapil 
1. ověřovatel          starosta obce 

 

 

Staša Kobrlová 

2. ověřovatel 


